

TOUR HIGHLIGHTS

- 85% MEALS:

9 BREAKFAST, 5 LUNCHES, 6 DINNERS

- SPECIAL MEALS:

RICK'S CAFÉ GRILLED SWORDFISH, TAGINE, BBQ CHICKEN SKEWERS, HOTEL BUFFET, ROOFTOP VIEW LOCAL DINNER, COUSCOUS, BERBER TRADITIONAL DINNER, BERBER OMELETTE LUNCH, ROASTED LAMB

- 4-5★ HOTEL THROUGHOUT
- HIGHLIGHTS INCLUDED

CASABLANCA - HASSAN II MOSQUE (INCLUDE ENTRANCE), THE ROYAL PALACE, MOHAMMED V SQUARE

RABAT – OUDAYA KASBAH, MOHAMED V MAUSOLEUM. HASSAN TOWER

BLUE CITY CHEFCHAOUEN + OVERNIGHT RIAD

MEKNES – BAB MANSSOUR GATE

FES – FES EL BALI, KARAOUINE MOSQUE, HISPANO-MOORISH ATTARINE MEDERSA, NEJJARINE SQAURE

ERFOUD – MERZOUGA (SAHARA DESERT) + OVERNIGHT DESERT LUXURY TENT WITH 4WD & CAMEL RIDE SUNSET TOUR

TINGHIR – KALAAT MGOUNA, TODRA GORGES # OUARZAZATE – AIT BENHADDOU, TAOURIRT KASBAH

MARAKKECH – MENARA GARDEN, KOUTOUBIA MOSQUE, BAIHIA PALACE, JEMAA EL-FNAA SQUARE

DAY 1

SINGAPORE → CASABLANCA

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to **Casablanca** - the largest city of **Morocco**.

DAY 2

CASABLANCA (MOB / GRILLED SWORDFISH D)

Upon arrival, visit Hassan II Mosque (Entrance Included) where part of the mosque's floor is made of glass so worshippers can kneel directly over the sea and is home to the tallest minaret in the world. Thereafter, continue on an orientation tour of this economic capital of Morocco, driving past the gates of The Royal Palace, Mohammed V Square and the residential district of Anfa and Habous. Tonight, savour a delightful dinner at the famous Rick's Café where the popular movie "Casablanca" was filmed.

DAY 3

CASABLANCA – RABAT – CHEFCHAOUEN (B / TAGINE L)

After breakfast, travel towards Rabat, capital of the Kingdom of Morocco since 1912 and begin your tour with a visit to Oudaya Kasbah, the splendid Mohamed V Mausoleum and Hassan Tower. Afterwards, continue via the Rif Mountains to arrive at the beautiful and famous blue-washed buildings of the old town in Chefchaouen and spend an overnight in a Moroccon Riad-traditional house styled in Andalusian décor with an interior courtyard and central fountain.

DAY 4

CHEFCHAOUEN - MEKNES - FES (B / BBQ SKEWERS L / HOTEL BUFFET D)

This morning, journey towards the Imperial City of **Meknes** and begin this tour from the city walls with the astonishing **Bab Manssour gate** and **Agdal pond** with a mass area of over four acres. End our visit at the **Mou-lay Ismail mausoleum-mosque**



■ 6533 1788 #04-25/26 PEOPLE'S PARK COMPLEX www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg

which is made of stucco, stone and fine china before transferring to **Fes** for our overnight stay.

DAY 5

FES (B / ROOFTOP VIEW LOCAL D)

Enjoy a full day sightseeing tour of **Fes**, the most ancient of Imperial cities founded in 8th century. Explore **Fez el-Bali** (Old Fez) by strolling through the lanes and souks of the labyrinthine old quarter. Visit the **Karaouine Mosque**, the **Hispano-Moorish Attarine Medersa** (Koranic College), the **Nejjarine Square** and view the **Golden Doors** of the **Royal Palace**, madrasas and Mellah (Jewish quarter) in Fez el-Jadid. Later, make a stop at a local leather tannery for an aerial insight into the traditional way of leather produce and visit coppersmith shops for an insight into craftsmen at work.

DAY 6

FES - MIDELT - ERFOUD - MERZOUGA (B / COUSCOUS L / BERBER TRADITIONAL D)

Depart to **Erfoud** via the mountains and the cedar woods of the middle Atlas passing by Ifrane, a charming ski resort known also as Little Lucerne of Switzerland and stop at Midelt for lunch. Continue to Erfoud via Errachidia and the Ziz valley which is dotted with palm trees and is the venue for the yearly date festival (a three-day carnival held in Erfoud town every October) Tonight, prepare yourself for an exclusive overnight experience in a luxurious camp situated in the open desert under the stars. Transfer to the heart of the Sahara sand dunes on 4-wheel drive then enjoy a camel ride by sunset and indulge in an evening of Berber hospitality as the locals welcome you with music and singing as well as the sumptuous dinner that has been prepared especially for you.

DAY 7

ERFOUD - TINGHIR - TODRA GORGES - KELAA MGOUNA - OUARZAZATE

(B / LOCAL L / HOTEL BUFFET D)

This morning, continue to **Tinghir** via the Tinjdad road and visit the magnificent **Todra Canyons** with rocks reaching an altitude of 250 meters. Set off to the famous town of **Kelaa Mgouna** where the better roses are cultivated. Travel along one of the most appealing and breathtaking routes in Morocco - the **"Road of 1000 Kasbahs"** which refers to endless stretches of villages with houses made out of clay built by the berbers over hundred years ago and sometimes entire fortified villages. Continue to **Ouarzazate** for our overnight stay.

DAY 8

OUARZAZATE - KASBAH AIT BEN HADDOU - MARRAKECH (B/BERBER OMELETTE L)

After breakfast, head for the imposing citadel "Kasbah Taourirt" and lose yourself in its maze of infinite rooms, slim passageways and sharp steps. The cobweb of structures that make up the kasbah have resulted in multi-level towers rising out of small ksours (one-family kasbahs) and a bewildering plethora of alleyways and stairwells. Next, proceed to the famous Kasbah Ait Ben Haddou — a UNESCO World Heritage site describing a group of earthen buildings surrounded by high walls which is a traditional pre-Saharan habitat. Afterwards, continue our journey to Marrakech via the Tichka Pass offering an impressive landscape in the heart of the Atlas mountain chain and proceed for our overnight stay.

DAY 9

MARAKKECH

(B / ROAST LAMB L / HOTEL BUFFET D)

Today, enjoy a full tour of Marrakech, the second oldest Imperial city by beginning with the medina, the old walled section of the town and visit Menara Gardens with an extension of 14 acres as well as and an immense pond from XII century in its core. Photostop at the beautiful Bahia Palace and marvel at the majestic Koutoubia Minerat. After lunch, visit the souks and handicraft quarters which display a variety of handicrafts and souvenirs as well as the famous Djemâa El Fna-open-air market with its nonstop entertainment from various vendors, musicians, acrobats, story-tellers and snake charmers.

DAY 10

MARAKKECH (B)

Free at leisure today or you might join an optional to

- Essaouira Day Tour with Seafood Lunch
- Fantasia Dinner (Include a show with a great performance of splendid dramatic display of Arabian nights, belly dancing and folklore)

DAY 11

MARAKKECH / CASABLANCA → SINGAPORE (B / MOD)

Transfer to airport for your flight home.
(*Selected departures will depart from Casablanca to Singapore)

DAY 12

SINGAPORE

We hope that you have had an enjoyable time with **Hong Thai Travel.**

Remarks - Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction/transport should stated be unavailable. - Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

Updated 18-Jun-22





行程特点:

- 85% 包含膳食:

9 早餐, 5 午餐, 6 晚餐

- 特色风味餐:

Rick's Cafe 烤剑旗鱼、摩洛哥塔吉、 烧烤鸡肉串、酒店自助餐、阳台景观晚餐、 古斯米、Berber 传统晚餐、摩尔蛋卷午餐、 烤羊肉

- 全程 4-5★酒店

-主要景点:

#卡萨布兰卡 - 哈桑二世清真寺 (含门票)、皇宫、 卡萨布兰卡穆罕默德五世广场

#拉巴特 - 乌达亚城堡、穆罕默德五世陵墓、

哈桑塔

#舍夫沙万蓝城 + 摩洛哥传统住宅 (RIAD) 住宿 #梅克内斯 – 曼苏尔门

#菲斯 – Fes El Bali (老菲斯)、卡洛英清真寺、

阿塔里纳宗教学院、Najjariyyin 广场

#厄夫 - 梅祖卡 (撒哈拉沙漠) + 营地帐篷住宿和骑骆驼体验

#廷吉尔 – 凯拉 Mgouna、托德拉峡谷

#瓦尔扎扎特 - 阿伊特本哈杜、陶里尔特古城

#马拉喀什 - 马若蕾勒花园、库图比亚

清真寺、巴伊亚王宫、Jemaa el-Fnaa 露天市集

Day 1

新加坡 → 卡萨布兰卡

于新加坡樟宜机场集合,搭乘豪华客机前往**摩洛哥** 最大的城市 - **卡萨布兰卡。**

DAY 2

卡萨布兰卡 (机上用餐/烤剑旗鱼科晚餐)

抵达后,参观哈桑二世清真寺(含门票),全世界独一无二,以玻璃打造寺内地板,让信徒们能够跪在近在咫尺的海上进行礼拜,同时也拥有最高尖塔的著名景点。随后,外观皇宫城门,穆罕默德五世广场,及安法和哈布斯住宅区。今晚,于拍摄著名经典电影"北非谍影"的主要取景餐厅 Rick's Cafe 享用一顿精致的晚餐。

DAY 3

卡萨布兰卡 – 拉巴特 – 舍夫沙万

(早/塔吉午餐)

早餐后,驱车前往自 1912 年认可的摩洛哥首都拉巴特开始您城市观光游。首先,我们将参观乌达亚城堡,进入庄严的穆罕默德五世陵墓及哈桑塔。随后,途经里夫山脉抵达于美丽又著名的蓝色之城舍夫沙万。今晚,留宿于传统的摩洛哥住宅(RIAD),抵达充满着浓浓安达丽西亚气息的住

宿。以其精致细腻的室内手工雕刻和色彩缤纷的墙

柱,复古魅力的室内中庭喷泉和高贵典雅的房式风

格,肯定能让您毕生难忘。



6533 1788 #04-25/26 PEOPLE'S PARK COMPLEX www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg

DAY 4

舍夫沙万 - 梅克内斯 - 菲斯

(早/烧烤鸡肉串午餐/酒店自助晚餐)

今早,前往首个皇城城镇**梅克内斯,于曼苏尔门**和拥有超过四公顷面积的**阿格达勒池塘**开始我们的观光游。而后,参观以灰泥,石头及精美的瓷器制成的 **Moulay Ismail 陵墓**,再前往菲斯留宿。

Day 5

菲斯 (早/阳台景观晚餐)

今日,徒步在发掘于 8 世纪四大皇城中最古老的**菲斯。**穿梭在 Fes El Bali (老菲斯) 古城区的巷弄里,我们将参观卡洛英清真寺,阿塔里纳宗教学院,Nejjarine 广场,外观皇宫金门,马达拉斯和梅拉 (犹太区)。随后,经停当地著名的皮革商店窥探其传统皮革染织的过程和一览铜制器皿的制作过程。

DAY 6

菲斯 – 米德勒特 – 厄夫 – 梅祖卡

(早/古斯米午餐/摩尔传统晚餐)

经过沿岸山群和亚特历的雪松木林,我们将经停滑雪小镇伊夫兰-也被誉为是"瑞士的小琉森"并抵达米德尔享用午餐。而后,继续驱车前往厄夫途经拉希迪耶抵达奇兹山谷小镇,因每年十月举办为期三天的枣子节而成名。今晚,准备好潜入神秘的撒哈拉沙漠,留宿于我们独家为您安排的豪华帐篷。我们将首先乘坐四轮驱动车前往沙丘中心,而后在日落时分体验一场骑骆驼体验,回返后享用一顿在星空下的户外晚餐,在原住民欢乐的歌声中翩翩起舞。

DAY 7

厄夫 – 廷吉尔 – 托德拉峡谷 – 凯拉 – 瓦尔 扎扎特 (早/当地午餐/酒店自助晚餐)

今早,继续前往**廷吉尔**沿着廷季达德路抵达并参观拥有高达 250 米的大石壮观的**托德拉峡谷**。游毕后,前往城镇**凯拉 Mgouna**,以种植玫瑰而成名。随后,沿着摩洛哥最叹为观止,浩瀚绝伦的 "**干堡之路**"途经延绵不绝的 Berber 部落村庄,于数百年前以红土建成的房屋。之后,前往**瓦尔扎扎特**留宿。

DAY 8

瓦尔扎扎特 - 阿伊特本哈杜 - 马拉喀什

(早/摩尔蛋卷午餐)

早餐后,前往神秘的"**陶里尔特古堡"**与其无数的迷宫式房间,狭窄的走道和陡峭的台阶游览此建筑遗址。随后,继续参观由联合国文化组织誉为世界遗产的**阿伊特本哈杜**,因其庄严神秘的外表,由泥土和干草建成的泥屋,是摩洛哥粘土建筑的典范。接着,驱车途经 Tichika 关口抵达坐落在阿特拉斯山脉脚下的**马拉喀什**,留宿一晚。

Day 9

马拉喀什 (早/烤羊肉午餐/酒店自助晚餐)

今日,开始您全日的马拉喀什观光游,皇城中第二古老的城镇。首先,我们将前往老城区,参观拥有超过 14 公顷面积和自 XII 世纪所遗留下来的池塘的马若蕾勒花园。随后,于巴伊亚王宫和马拉喀什比亚清真寺拍照留念。午餐后,抵达 Jemaa el Fnaa 露天市场,拥有着数之不尽,令郎满目各式各样的手工艺品和纪念品等的市集。同时,您也可欣赏到不同风格的街头艺人和杂技摊贩等,真可说看了是令人目不暇给。

DAY 10

马拉喀什 (早)

今天自由活动, 您可考虑自费参加以下活动

- 1. 伊索维拉一日游和海鲜午餐
- 2. 梦幻晚餐 (包含精彩绝伦的阿拉伯之夜表演,肚皮舞及民俗舞蹈)

DAY 11

马拉喀什 / 卡萨布兰卡 → 新加坡

(早/机上用餐)

送往机场搭乘客机回返新加坡。

(*指定日期航班会从卡萨布兰卡回返新加坡)

DAY 12

新加坡

抵达新加坡,希望您与**康泰旅行社**共享美好回忆, 身心康泰。

- 注: * 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。
 - * 行程顺序如有更改,恕不预先告知。
- * 重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- 中文行程若出现出入,将以英文版本为依据。

Updated 18-Jun-22

